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Referat fra bestyrelsesmøde 14. november 2019 
 
Beslutningsreferat fra Bestyrelsesmøde - torsdag den 14. november 2019. 
 
Deltagere: Ebba, Jesper M, Mads, Tim, Carsten. 
Fravær: Morten, Jesper A, Torben. 
 
Jvf agenda: 
 
1. Evaluering af vores bestyrelsesarbejde. 
 
Beslutning: 
- Bevæggrund for at sidde i bestyrelsen er forskellige, men alle er enige, om at det skal være sjovt 
og energifyldt. 
- Vi sidder her for at få noget til udvikle sig og blomstre op. 
- Vi skal sikre den rette balance mellem driftsopgaver og udviklingsopgaver. 
- Det er vigtigt, at man løber med de opgaver, som skaber glæde og energi hos en selv. 
 
2. OSC fremtiden i KJS regi. 
 
Beslutning: Kun OSC single hand i 2020. Dato og OSC meldes ud nu på facebook og hjemmesider. 
Tilmelding åbner medio december (Mads) . Stormøde i januar. 
 
3. Ungdomsafdeling 
- Omklædningsforhold. Der er hul i taget på containeren, så der ligger vand på gulvet, når det 
regner. En umiddelbar vurdering er, at vandskaderne gør, at den ikke kan redes. 
- Bent har peget på muligheden for at etablere omklædning i det ene jolleskur. 
- Jan E. og Jørgen S. vil gerne lave noget for ungdommen. Jesper M undersøger behov og ønsker. 
 
Beslutning: Muligheder afdækkes ved Jesper M. 
 
4. Nyt regnskabs og budgetsystem. 
System kan det vi har brug for. Pris kr 6.400 pr år + 2,000 i oprettelse. Ebba kontakter Vallensbæk 
Sejlklub (VS) som også har systemet. 
 
Beslutning: Valg afhænger af VS svar. 
 
5. Gennemgang af regnskab, udgifter i alt. Status: Udgifter: 265.618 (budget 337.000) indtægter 
352.913 (347.000 i budget). Konklusion klubben har pt et mindre forbrug på ca. kr 70.000. 
 
Beslutning. Vi holder aktivitetsniveauet. Kort status på hvert møde. 
 
6. Kommende aktiviteter i 2020. 
 
Beslutning: Emnet tages op på næste bestyrelsesmøde. 


